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                                                        Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

                   ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

                                           ΣΚΥΔΡΑΣ ΣΤΙΣ 29 MAIOY 2013 

    ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ: 159/2013                ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

«ΣΥΖΗΤΗΣΗ – ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΤΟΥ ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗ ΠΕΛΛΑΣ κ. ΘΕΟΔΩΡΙΔΗ ΓΙΑ 

ΑΞΟΛΟΓΗΣΗ ΙΑΜΑΤΙΚΩΝ ΠΗΓΩΝ ΛΟΥΤΡΟΧΩΡΙΟΥ». 

Σήμερα Τετάρτη 29 Μάιου   2013 και ώρα 19.00΄ στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου 

Σκύδρας, συνεδρίασε δημόσια το Δημοτικό Συμβούλιο Σκύδρας, ύστερα από έγγραφη 

πρόσκληση αριθμ. 9654/23-5-2013 του προέδρου του, που είχε δημοσιευθεί στον ειδικό 

χώρο ανακοινώσεων του Δημοτικού καταστήματος Σκύδρας και είχε επιδοθεί με 

αποδεικτικό σε όλους τους δημοτικούς συμβούλους και στο Δήμαρχο, όπως ορίζουν οι 

διατάξεις του άρθρου 95 του Ν. 3463/2006 (Δ.Κ.Κ.), για να συζητήσει και να πάρει 

απόφαση στο παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι σε σύνολο 27 

δημοτικών συμβούλων  ήταν: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ 

 1.Ανδρεάδης Ευστάθιος (Πρόεδρος) 

 2.Καρακελίδης Δαμιανός (Αντιπρόεδρος)    

 3.Αλεξανδρίδου Ραχήλ (Γραμματέας) 

 4.Παπαδοπούλου Μαρία   

 5.Σεμερτσίδης Θεοφάνης 

 6.Ιγνατιάδου Αικατερίνη 

 7.Καραγιάννης Μιχαήλ 

 8.Θεοδωρίδης Ιωάννης 

          9.Καλώση Αικατερίνη   

10. Πολυχρονιάδης Δημήτριος 

 

       11.Πεντερίδης Αλέξιος  

        12.Κερμανίδης Κων/νος 

        13.Αλατζάς Σάββας 

        14.Βασιλείου Φώτιος  

        15.Μηνάς Στυλιανός 

        16.Σουρουτζίδης Στυλιανός 

        17.Καρρά Γεωργία 

        18.Κελεσίδης Χρήστος 

        19.Μίμης Δημήτριος 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

          1. Κωστόπουλος Κων/νος 

2. Τζαμτζής Ιορδάνης 

          3. Καρασαββίδης Λάζαρος 

          4. Ξανθόπουλος Χρήστος 

          5. Καλαϊτζόγλου Νικόλαος 

6. Κρητίδου Ευφροσύνη 

7. Παπαδόπουλος Θωμάς 

8. Αλεξανδρίδης Παύλος 

Στη συνεδρίαση ήταν παρών και η Κολοβού Νικολίτσα, τακτική υπάλληλος του Δήμου,  για 

την τήρηση των πρακτικών. 

Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο Δήμαρχος Χοϊδης Γεώργιος.  

Ο πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία κάνει την έναρξη 

της συνεδρίασης και τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου αρχίζουν να συζητούν το 

θέμα: 

 

 

  



    Για το παραπάνω θέμα  της ημερήσιας διάταξης  o πρόεδρος είπε ότι στην σημερινή 

συνεδρίαση παρίσταται ο Αντιπεριφερειάρχης Πέλλας κ. Θόδωρος Θεοδωρίδης 

προκειμένου να μας ενημερώσει για τις προθέσεις της Περιφέρειας Κεντρικής 

Μακεδονίας – Περιφερειακή Ενότητα Πέλλας για την κατασκευή πισίνας στο 

Λουτροχωρίου. 

Παρόντες στην συζήτηση είναι και κάτοικοι του οικισμού Λουτροχωρίου. 

Ο κ. Παναγιωτίδης πήρε τον λόγο και ανέφερε ότι το θέμα της αξιοποίησης χρονίζει και 

δεν επιλύεται γνωρίζοντας δε στο σώμα ότι υπάρχει οικόπεδο 8 στρεμμάτων που δεν 

πρέπει να μείνει ανεκμετάλλευτο  και να γίνει εκεί η πισίνα. 

Το λόγο πήρε ο κ. Αγγελίδης ο οποίος είναι επιστημονικός σύμβουλος του Συνδέσμου 

Δήμων και Κοινοτήτων Ιαματικών Πηγών Ελλάδας και καθηγητής Υδρογεωλογίας του 

Α.Π.Θ. που είπε τα ιστορικά στοιχεία της πηγής του Λουτροχωρίου, δηλαδή ότι από 

1930  υπήρχαν λουτρά στην περιοχή. 

Ανέφερε τον τρόπο με το οποίο πρέπει να γίνει η επαναδειότηση των ιαματικών πηγών  

και τις εξετάσεις  που είναι απαραίτητες – βιολογικές – μικροβιολογικές- ραδιολογικές 

και   ότι ο χρόνος πιέζει να γίνει η αναγνώριση το 2013. 

Επίσης είπε ότι οι εξετάσεις  έχουν ξεκινήσει και ότι μέχρι τον Αύγουστο θα  έχουμε τα 

αποτελέσματα προκειμένου να προβούμε στην επαναδειοδότηση των ιαματικών 

πηγών και της πηγής της Νέας Ζωής αφού το νερό είναι επαρκές για την λειτουργία 

ιαματικού κέντρου και οι ιδιότητες του μοναδικές στην ευρύτερη περιοχή της Κεντρικής 

Μακεδονίας. 

Ο Αντιπεριφερειάρχης Πέλλας κ. Θόδωρος Θεοδωρίδης πήρε τον λόγο και είπε ότι η 

αξιοποίηση των Ιαματικών Λουτρών Λουτροχωρίου ενδιαφέρει πολύ την Περιφερειακή 

Ενότητα Πέλλας αφού θα είναι ένας σημαντικός τουριστικός προορισμός 

προσφέροντας ανάπτυξη σε όλη την ΠΕΛΛΑ. 

Συνεχίζοντας είπε ότι σε πρώτη φάση η Περιφερειακή Ενότητα Πέλλας μπορεί να 

διαθέσει ένα ποσό της τάξεως των 100.000 ευρώ για κατασκευή πισίνας  και ζήτησε να 

γίνει για αυτό μια  προγραμματική σύμβαση με τον Δήμο Σκύδρας. 

Δεσμεύτηκε ότι θα επανέλθει στο ίδιο θέμα μετά την επαναδειοδότηση των Ιαματικών 

Πηγών που θα γίνει περίπου τον Αύγουστο καθώς επίσης και σε αναμονή του νέου 

Κοινοτικού Πλαισίου Στήριξης που θα μπορεί να αποφέρει περισσότερα χρήματα για το 

εν λόγω έργο. 



Το λόγο πήρε ο κ.Καραγιάννης ο οποίος ανέφερε ότι οι 100.000 ευρώ δεν επαρκούν και 

για τα περιφερειακά έργα που χρειάζονται να γίνουν με την κατασκευή πισίνας όπως 

είναι αποδυτήρια και WC. 

Ο κ. Μίμης Δημήτριος ρώτησε για το αν επαρκούν τα 8 στρέμματα για την δημιουργία 

υδροθεραπευτηρίου και ο Δήμαρχος απήντησε ότι σε πρώτη φάση είναι επαρκές. 

Στην συζήτηση τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος αναφέροντας ότι η αρχική πρόταση προς την 

Περιφερειακή Ενότητα Πέλλας για την δημιουργία πισίνας έγινε το 2011 και η Τεχνική 

Υπηρεσία του Δήμου έστειλε σχετικό τοπογραφικό με άλλο παρακείμενο χώρο 6,5 

στρεμμάτων . 

Ο Δήμος διαφωνεί με την χρήση του οικοπέδου των 8 στρεμμάτων για τον λόγο ότι 

είναι το κυρίως οικόπεδο για την εγκατάσταση υδροθεραπευτηρίου που μπορεί να 

γίνει στο μέλλον. 

Σε αυτό το αίτημα του Δήμου η Περιφερειακή Ενότητα Πέλλας απαντά σήμερα με την 

διάθεση των 100.000 ευρώ αντί της αρχικής πρότασης των 300.000 ευρώ και της 

σύναψης Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ Περιφερειακής Ενότητας Πέλλας και 

Δήμου Σκύδρας. 

Το ανωτέρω έργο δεν προβλέπεται στο Τεχνικό Πρόγραμμα της Περιφερειακής 

Ενότητας Πέλλας. 

Ανέφερε ότι ο Δήμος δεν μπορεί να προβεί στην κατασκευή ενός  τέτοιου έργου,  ότι 

δεν έχει  το επαρκές και εξειδικευμένο προσωπικό καθώς επίσης και δεν μπορεί να 

προσλάβει νέο. 

Αδυνατεί οικονομικά για την λειτουργία και συντήρηση ενός τέτοιου κέντρου ότι η 

επένδυση πρέπει να γίνει από ιδιώτες. 

Σε ερώτηση του σώματος στον κ. Αγγελίδη για το πόσο κοστίζει ένα μικρό πλήρες 

υδροθεραπευτήριο το κοστολόγησε σε περίπου 2.000.000 ευρώ. 

Το συμβούλιο ύστερα από διαλογική συζήτηση, αφού άκουσε τον πρόεδρο , 

 ομόφωνα 

                                                     Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 

1. Τη σύναψη Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ Δήμου Σκύδρας και Περιφερειακής 

Ενότητας Πέλλας για την δημιουργία έργου στα Ιαματικά Λουτρά Λουτροχωρίου 

2. Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Σκύδρας για την υπογραφή της σχετικής σύμβασης. 

             Έτσι συντάχτηκε η απόφαση αυτή και πήρε αριθμό  159/2013 

 

 

 

 



 

                    Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                          Ακολουθούν Υπογραφές 

                

                Ακριβές απόσπασμα. 

                Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. 

    

                   ΑΝΔΡΕΑΔΗΣ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 


